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Geachte voorzitter, leden van de gemeenteraad van Vught, 
 
 
Half februari werden wij overvallen door plannen van de gemeente inzake uitbreiding van de 
scholen van het Kwartier. Er werd oa gedacht aan een mogelijke locatie nieuwbouw op de 
hoek Loonsebaan-JF Kennedylaan, pal naast ons huis. 
U snapt wel dat dit een onwelkome verrassing was. Niet alleen het bos zou worden 
opgeofferd, maar er zou een school moeten verrijzen met alle overlast van dien. 
Tijdens de participatiebijeenkomst werd het eea toegelicht. Verbazingwekkend en 
verontrustend was hierbij dat de teneur van de presentatie helemaal was gericht op deze 
locatie. 
Dit was reden om me verder in de materie te verdiepen. 
Wat is het probleem: de scholen van het kwartier groeien uit hun jasje. Het heeft er 
inmiddels toe geleidt dat er noodlokalen zijn geplaatst. Dat is voor de lange termijn geen 
gewenste situatie. De scholen willen graag bijbouwen. Tot zover een plausibel verhaal. 
Je onderzoekt dan of er ruimte is op de bestaande locatie. Wel, deze ruimte is er absoluut. 
Probleem opgelost lijkt me. 
Dan gaat er iets raars gebeuren. Er komen ideeen om de scholen te ontkoppelen en een 
geheel nieuwe school elders te bouwen. Op papier al een veel complexere en duurdere 
optie dan een aantal lokalen bijbouwen op de bestaande locatie. 
Vanwaar deze onbegrijpelijke wending?  
Inmiddels heb ik begrepen dat de staven van de 2 scholen niet met elkaar overweg kunnen 
en de samenwerking niet lukt.  
Zou dit een reden mogen zijn om de samenleving op te zadelen met een veel duurder plan 
en overlast te creeeren voor een groot aantal inwoners van Vught? 
Nee, natuurlijk niet. Als er een probleem in de samenwerking is,los je dat anders op. 
Je mag toch verwachten dat de staven van de scholen de professionaliteit hebben om goede 
werkafspraken te maken, eventueel begeleidt door een externe coach. 
Kortom, er zou geen probleem mogen zijn wat dit betreft. 
Bijbouwen van lokalen op de bestaande locatie is de voor de hand liggende optie en 
daarmee ook de goedkoopste optie en het snelst te realiseren. 
 
Wat betekent het als er gekozen zou worden voor de locatie Loonsebaan-JF Kennedylaan? 
 



1. Een mooi stukje natuur met oa eekhoorns en groene spechten gaat verloren 
2. Het wordt een veel duurder plan, wat de gemeenschap moet opbrengen 
3. Er wordt overlast gecreeerd voor een groot aantal inwoners van Vught met alle 

bezwaarprocedures van dien. 
4. Er wordt een tweede rotonde belast tijdens de spitsuren met alle gevolgen van dien 

verkeerstechnisch en qua veiligheid 
 
 
Voor verdere argumentatie mijnerzijds verwijs ik graag naar mijn schrijven aan de 
raad van 12-2-2022 

 
Leden van de gemeenteraad van Vught, als ik er als belanghebbende objectief naar probeer 
te kijken is het volgens mij heel duidelijk. 
Laat de ruziende partijen met behulp van een externe coach hun problemen oplossen en 
professionele werkafspraken maken.Bouw snel op de bestaande locatie het benodigde 
aantal lokalen bij en zorg voor voor de hand liggende oplossingen om de verkeersdruk op de 
rotonde te spreiden en in goed banen te leiden. 
Ik wens u veel wijsheid bij uw besluitvorming. 
 
 
 Hoogachtend, Ron Sprenger 




